
 

 
 

Községi Önkormányzat 
Szokolya 

 
J E G YZ İ K Ö N Y V 

 
Készült: Szokolya  Községi Önkormányzat Képviselı-testületének  

2013. június 19-én (szerdán) 16.00 órakor kezdıdı nyilvános rendes testületi ülésérıl. 
 
Az ülés helye: Szokolyai Közös Önkormányzati Hivatal (2624 Szokolya, Fı út 83.) 
 
A nyilvános ülés idıben: 16.00 – 19.30-ig tart. 
A zárt ülés idıben: ------------ tart. 
 

9/2013. Kt. Ülésszám 

Az ülésen jelen vannak: a képviselı-testület tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint: 
 
 Gyurcsik Mihály  polgármester 
  Lakati Balázs             alpolgármester 
  Révész Árpád             képviselı 
  Agócs Iván  képviselı 
  Marton Zsolt  képviselı 
  Lucza Gergely  képviselı 
   

mindösszesen 6 fı  

Igazoltan távol maradt: 
 

Járási Csaba képviselı 
mindösszesen 1 fı  

 
Állandó meghívottként, tanácskozási joggal: 
 
  Együd Bertalan       jegyzı 
 
Jegyzıkönyvvezetıként: 
  Dobosné Szászi Ildikó jegyzıkönyvvezetı 
 
Jelen van még:  
  Lakati Balázsné                     óvodavezetı 
A településrıl 5 lakos. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Gyurcsik Mihály polgármester: köszönti a megjelent képviselıket és megállapítja, hogy a testület 
hat fıvel határozatképes. Jegyzıkönyvvezetınek Dobosné Szászi Ildikót javasolja. A napirendi 
pontokhoz az egyebekben Lucza képviselı három témát szeretne javasolni. Az önkormányzat 
pénzügyi helyzetének havonkénti beszámolója, a királyréti parkolással kapcsolatos probléma 
megtárgyalása, valamint javasolja az 5-ös napirendi pont megtárgyalásának elhalasztását, mivel a 
módosításról és az egységes szerkezetrıl nem kapott a testület anyagot, ezért nem tudott felkészülni. 
Marton Zsolt képviselı az egyebekben szeretné tájékoztatni a testületet Viski János újratemetésével 
kapcsolatos intézkedésérıl.  
Polgármester úr megállapítja, hogy a képviselı-testület a jegyzıkönyvvezetı személyét a napirendi 
pontokat a kiegészítésekkel együtt, az ötödik  napirendi pont tárgyalásának elhagyásával a Testület hat 
igen szavazattal elfogadja. 
 
Napirend: 
 
1.Tájékoztató a jegyzı és a Közös Hivatal elızı félévi munkájáról. 
Elıadó: jegyzı. 
2.Az Óvoda vezetıjének beszámolója a 2012/2013-as nevelési évben végzett tevékenységükrıl. 
Elıadó: Óvodavezetı 
3.Óvodai intzéményvezetıi álláshelyre pályázati kiírásánek megtárgyalása. 
Elıadó: polgármester 
4. A fák védelmével kapcsolatos felmérés megtárgyalása. 
Elıadó: polgármester 
5. A Dunakanyar Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás 2013. május hónapban 
módosított Társulási Megállapodásának megtárgyalása, elfogadása. 
Elóadó: polgármester 
6. Egyebek: 
- tájékoztatás az óvodai kazánprogramról. Elıadó: polgármester 
- tájékoztatás a dunai árvíz Szokolyát érintı intézkedésekrıl. Elıadó: polgármester 
- az önkormányzat pénzügyi helyzetének havonkénti beszámolója. Elıadó: Lucza Gergely képviselı 
- a királyréti parkolással kapcsolatos probléma megtárgyalása. Elıadó: Lucza Gergely képviselı 
- Tájékoztatás Viski János újratemetésével kapcsolatban. Elıadó: Marton Zsolt képviselı 
 
1. Tájékoztató a jegyzı és a Közös Hivatal elızı félévi munkájáról. 
 Jegyzı úr: ha valakinek van az írásban kiküldött anyaghoz észrevétele vagy kérdése szívesen válaszol 
rá. 
Polgármester: ezalatt a néhány hónap alatt kiderült, hogy a létszám is és a finanszírozás is kevés a két 
településhez. Sokkal feszültebb a légkör, idınként vitába torkollik egy néhány dolog, de ez mind 
betudható a kevés létszám mellett a megnövekedett feladatok ellátása miatt. Például sokkal több 
létszámot kap egy város ahol ugyanannyi a lakosságszám mint a mi két településünk összesen, de 
mivel hogy város majdnem dupla létszámmal dolgozik. Sajnos nincs pénzügyi lehetıségünk több 
dolgozó felvételére.  
Jegyzı úr: amennyi feladatot elvitt a járási hivatal, ugyanannyit vissza is adtak. A telepengedélyezési 
eljárás is visszakerült. Olyan feladatokat kapunk amire nem vagyunk felkészülve se technikailag, se 
létszámilag. Napi szinten vannak statisztikák, adatszolgáltatások. 
Révész képviselı úr: gondoltuk, hogy nem fog egyszerően indulni a közös hivatal, de ahhoz képest 
rendezettnek látom. Ezért köszönet a jegyzı úrnak és a dolgozóknak. Az ügyiratforgalom is ennek 
arányában nı. A hulladékszállításnál egy fél embert be kell építeni a költségvetésbe. 2014-tıl az 
adóbehajtásokra is kell egy ember. 
Lucza képviselı úr: két kérdésem lenne. Kóspallagon is az adóügyek jelentik a legtöbb ügyiratot?  



Jegyzı: nem, hanem a hulladékszállítási szerzıdések. Mivel minden egyes ügyiratot fı számra kell 
iktatni, mert lehetséges hogy lesz következménye. Pl. fizetési felszólítás.  
Lucza képviselı: a második kérdésem az adófelderítéssel kapcsolatos. 4.551 eFt adófelderítés történt. 
Lehet tudni hogy ki ? 
Jegyzı: Nem, mert adótitok. 
Lucza képviselı: egy nap alatt felderítettek 4.551 eFt-ot, a rendelet 05.14-én lett elfogadva. Ez a fajta 
rendelet visszaélésekre adhat esélyt. Május 14-én lett elfogadva a rendelet, de már május 15-én 
befizették a 4.551 eFt-ot. Ezután a felderítés után valakinek jutalék jár. 
Révész képviselı: kinek milyen hátsó gondolatai vannak, teljesen legális a dolog. 
Lucza képviselı: Az adófelderítés fogalma mióta van nálunk? Hogy lehet adófelderítés 1 nap alatt. 
Engem zavar. Ez a rendelet a korrupció melegágya. 
Lakati Balázs: minden ügymenetnek van kezdete. Hiába, hogy május 14-én fogadtuk el a rendeletet, 
minden ügymenetnek van kezdete, ez egy folyamatban lévı ügy volt, melynek a vége a rendelet 
elfogadását követı idıszak. A feladatellátásnál nem megfelelıek a számítógépeink. Nem lehetne az 
IKSZT-bıl idehozni új számítógépeket? 
Polgármester: nem lehet, mert az illegális lenne ugyanis az IKSZT feladatellátásában benne vannak 
ezek a gépek. Lucza képviselı könyvelı vagy, átlátod, hogy hiányozni fog az a pénz amit ki kell majd 
fizetni jutaléknak, viszont a közvilágítás visszakapcsolása ebbıl a behajtásból valósult meg. A 
kollégák ıszinték és tiszták, ez egy ösztönzı rendszer. Jegyzı úrék most is dolgoznak egy ügyön, talán 
abból az év végéig kihúzzuk. Olyanban ügyben nem vagyok partner ahol csalás vagy jogszabálysértés 
lenne. 
Lucza képviselı: ha a hivatal dolgozóit nem motiváljuk, ha nem kapnak jutalmat akkor nem is 
dolgoznak ? 
Polgármester: ebben az évben közel 30 millió Ft-ot be kell fizetnünk a viziközmő hitel miatt, aminek 
csak 5 millió fedezete volt, rengetek a kintlévıségünk és a behajtásokat csak plusz munkával, sokszor 
munkaidı utáni tevékenységgel lehet elvégezni. 
Lucza képviselı: képviselıként sem tudhatjuk, hogy kitıl folyt be a pénz? 
Jegyzı: nem, mert nem vagy adóhatóság. 
Révész képviselı: az a gondom, hogy a rendelet részletes vitája korábban megtörtént és elfogadtuk a 
rendeletet. 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot: Szokolya Község Képviselı-
testülete elfogadja az írásban elıterjesztett beszámolót a jegyzı és a közös hivatal elızı félévi 
munkájáról. 
Határidı: azonnal 
 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta az 
elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
50./2013. (06.19.)sz. Kt Határozat 
Szokolya Község Képviselı-testülete fenti számú határozatával elfogadta az írásban elıterjesztett 
beszámolót a jegyzı és a közös hivatal elızı félévi munkájáról. 
Határidı: azonnal 
 
2. Az Óvoda vezetıjének beszámolója a 2012/2013-as nevelési évben végzett tevékenységükrıl. 
 Lakati Balázsné óvodavezetınek nincs szóbeli kiegészítése, a kérdésekre szívesen válaszol. 
Polgármester: a bölcsi hogy mőködik? 
Lakati Balázsné: nagyon jól mőködik, elégedettek a szülık, úgy hogy sikeresen mőködik a bölcsi. 
Lucza képviselı: nem lenne nagyobb igény? 



Lakati Balázsné: az igényeket folyamatosan ki tudjuk elégíteni, mert a bölcsi 12 fıvel mőködik és 
folyamatosan felkerülnek a böcsibıl a kiscsoportba azok a gyermekek akik betöltötték a két és fél éves 
korukat.  
Lucza képviselı: az étkezési térítési díjaknál milyen mértékő a szülık által fizetett összeg? 
Polgármester: a szülık fizetik a 70 %-ot az önkormányzat 30 %-ot. 
Lakati Balázsné: az ételek színvonala és választéka is nagyon jó. 
Lucza képviselı: milyen fejlesztésekre lenne szükség? 
Lakati Balázsné: az informatikai dolgok, a kert rendben tartása, kerti játékok felújítása és ebben a nagy 
melegben jó lenne egy kerti zuhany vagy egy kerti csap. Ezt majd az ÁNTSZ-nél meg kell érdeklıdni. 
A létszám tekintetében gondok vannak, óvónı, dajka. Kellene még egy közmunkás.  
Polgármester: minden évben változik a közmunka program. 55 év felettiek már nem kötelezhetık a 
közmunka programra, így nincs választék, mely erre a munkára megfelelne.  
Lakati Balázsné: jó lenne nekünk egy csökkent munkaképességő ember is aki 4 órában 
foglalkoztatható.  
Polgármester: majd felülvizsgáljuk a részmunkaidısöket és a közmunkásokat. 
Révész képviselı: mint gyakorló nagyapa és mint képviselı köszönjük az óvoda munkáját. Kéri a 
vezetı asszonyt, hogy tolmácsolja a kollégáknak is. 
 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot: Szokolya Község 
Képviselı-testülete elfogadja az írásban elıterjesztett „Az Óvoda vezetıjének beszámolója a 
2012/2013-as nevelési évben végzett tevékenységükrıl”. 
Határidı: azonnal 
 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta az 
elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
51./2013. (06.19.)sz. Kt Határozat 
Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadta az írásban elıterjesztett „Az Óvoda vezetıjének 
beszámolója a 2012/2013-as nevelési évben végzett tevékenységükrıl”. 
Határidı: azonnal 
 
3. Óvodai intézményvezetıi álláshelyre pályázat kiírásának megtárgyalása. 
 
Polgármester úr felkéri az óvodavezetıt, hogy etikai szempontok miatt ne maradjon itt ezen  napirendi 
pont megtárgyalásánál. 
Lakati Balázsné távozik az ülésrıl. 
Polgármester úr elmondja, hogy az óvoda vezetı határozott idejő megbízása 2013. szeptember 17-én 
lejár. Új pályázatot kell kiírni. Mi lenne ha a pályáztatás dátuma nem szeptember 17. hanem augusztus 
31.-e lenne, mert minden 5 évente egy napokat csúszik a határidı vége. 
Jegyzı: akkor le kellene mondania a vezetı óvónınek augusztus 31.-én. De mi van akkor ha nem az İ 
pályázata lesz elfogadva, akkor még végkielégítést is kellene fizetnünk. 
Révész képviselı: szeptember 18.-tól lehet kiírni a pályázatot. Jogilag tisztának kell lennie. 
Polgármester úr visszavonja javaslatát. 
Jegyzı: egy hónapra ki kell függeszetni. Határozatlan idıre csak a közalkalmazotti jogviszonya szól a 
vezetıi 5 évre.  
Lucza képviselı: a feltételek közül egy pontot ki kellene venni az esélyegyenlıségre való tekintettel, 
hogy határozatlan idıre még is fenn áll a közalkalmazotti jogviszonya. 
Jegyzı: az 1992. évi XXXIII. törvényben benne áll, hogy a közalkalmazotti jogviszonya az 
határozatlan. A vezetıi megbízás 2013.09.18-2018.09.18.-ig szól. 



A benyújtás határideje: 2013.08.31. 
A pályázat elbírálásának határideje: 2013.09.17. 
Honlapon való megjelentetés akkor történik amikor a közigálláson megjelenik. 
 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot: 
 Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadja az írásban elıterjesztett az Óvoda vezetıi pályázat 
kiírását, egyben felhatalmazza a polgármestert a pályázat aláírására, illetve felkéri a jegyzıt a pályázat 
lebonyolításával kapcsolatos feladatok ellátására.  
Határidı: 2013. 06. 30. 
Felelıs: polgármester, jegyzı 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 5 igen és 1 tartózkodó szavazattal elfogadja 
az elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
52./2013. (06.19.) sz. Kt Határozat 
Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadta az írásban elıterjesztett az Óvoda vezetıi pályázat 
kiírását, egyben felhatalmazza a polgármestert a pályázat aláírására, illetve felkéri a jegyzıt a pályázat 
lebonyolításával kapcsolatos feladatok ellátására.  
Határidı: 2013. 06. 30. és folyamatos 

Felelıs: polgármester, jegyzı 

Pályázati kiírás mellékletként csatolva 
 
4. A fák védelmével kapcsolatos felmérés megtárgyalása. 
 
Polgármester: most egy határozattal fogadnánk el az elveket a rendelet megalkotására. A rendelet 
elıkészítésére hosszabb idıt kell fordítanunk. A Lucza képviselı úr által készített javaslat nagyon sok 
veszélyt is rejt magában. Pont a mai napon történt egy szerencsés baleset a Törökpatakon 
üdülıterületen. Kidılt egy fa és csak kábeleket szaggatott szét, ingatlanra és emberi életre közvetlenül 
nem volt veszélyes. Ezért, mint területre megjelöl fákat sem a Törökpatakon, sem külterületen nem 
javaslom a fák védelmét. Beszéljünk még errıl, egyeztessünk. 
Révész képviselı: a rendeletalkotás ellen vagyok, mert ez már túlzott szabályozás. 
Lucza képviselı: ha nincs egy ilyen rendelet, akkor aki kivágja a fákat azt meg kell büntetni. Kinek 
van ellenızési  jogköre. Még a lehetıségét sem biztosította a testület, hogy rendelet legyen. Még 
tavasszal fel lettem kérve, hogy mérjem fel azokat a fákat amelyeket védelem alá lehet venni. Elég 
sokat dolgoztunk rajta. 
Jegyzı úr: legyen betekintési vagy ellenırzési jogköre a testületnek. Egyébként a védetté nyilvánított 
fák védelme rengetek kötelezettséggel jár, fıleg anyagiakkal. A törvény rendelkezik róla, hogy ezeket 
a fákat vagy bokrokat, cserjéket ki kell táblázni, védısávot kell kialakítani és folyamatosan gondozni 
kell.  
Lucza képviselı: akkor arról szavazzunk, hogy mikor csinálunk rendeletet és mik legyenek a 
sarokpontok. 
Polgármester: az a kérdés hogy legyen rendelet vagy sem? 
Agócs képviselı: védelem címén pont a természetes környezetébıl ragadjuk ki a fákat, táblázás, 
védısáv, stb. 
Jegyzı: a törvényben van szabályozva, a helyi TRT-ben is le van szabályozva. A kártérítési 
felelısségtıl félek. Elıfordulhat, hogy egy fát védetté nyilvánítunk és mint a mai esetben véletlenül 
egy lakóingatlanra dıl a fa vagy emberi életet veszélyeztet. 
Polgármester: ha egyenként kijelölünk fákat, akkor legyen rendelet. 
Lucza képviselı: javaslom a rendelet elkészítését. 
Polgármester úr: rendeletalkotás legyen a szeptemberi ülésen. 



 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot: 
 Szokolya Község Képviselı-testülete felkéri a jegyzıt és a polgármestert, hogy a 2013. szeptemberi 
rendes képviselı-testületi ülésre terjessze be írásban a fák védelmérıl szóló rendelettervezetet  
Határidı: 2013. 08. 10. 
Felelıs: polgármester, jegyzı 
 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 2 igen, 3 ellene és 1 tartózkodó szavazattal 
nem fogadja el az elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
53./2013. (06.19.) sz. Kt Határozat 
Szokolya Község Képviselı-testülete nem fogadta el a fák védelmérıl szóló rendelettervezet 
elıkészítésével kapcsolatos határozati javaslatot.  
Határidı: azonnal 
 
Egyebek: 

- Tájékoztatás az óvodai kazánprogramról. 
/Szóbeli/ 

 
Polgármester úr elmondja, hogy az óvodába be lett építve egy CARBOROBOT farmer 60-as tipusú 
kazán, amely fahasábbal és faaprítékkal is üzemel. A programban két dolgozó 11 hónapos idıszakra 
van foglalkoztatva közfoglalkoztatás keretében. Négy településsel közösen pályázatunk egy faapríték 
elıállító gépre, melyet meg is nyertünk, gesztorönkormányzat Püspökszilágy. A próbaüzem 
megtörtént. Minden rendben mőködik. Az eredetileg tervezett önrészt a kivitelezés során sajnos meg 
kellett emelnünk. Az elszámolást jövı héten beadjuk. Amennyiben beváltja a hozzá főzött reményeket, 
akkor csak abban esetben kell gázzal főtenünk, ha a napi átlag hımérséklet -5 °C alá süllyed. Ez 
komoly költségmegtakarítást eredményez. 
Révész képviselı úr: köszönjük a tájékoztatást és örülünk, hogy ez ügyben is egy újabb apró lépést 
tettünk elıre. Javaslom a tájékoztatás elfogadását. 
 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot:  
Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadja a polgármester szóbeli elıterjesztését a 
kazánprogrammal kapcsolatban. A megvalósítás során szükségessé vált változtatásokat tudomásul 
veszi. 
Határidı: azonnal 
 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 6 igen szavazattal elfogadta az 
elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
54./2013. (06.19.)sz. Kt Határozat 
Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadta a polgármester szóbeli elıterjesztését a 
kazánprogrammal kapcsolatban. A megvalósítás során szükségessé vált változtatásokat tudomásul 
veszi. 
Határidı: azonnal 
 
 

- Tájékoztatás a dunai árvíz Szokolyát érintı intézkedésekrıl. 
/Szóbeli/ 

 



Polgármester úr elmondja, hogy községünket közvetlenül nem veszélyeztette az árvíz. Segítségünket 
felajánlottuk szomszéd településeknek önkéntesek megszervezésében. A Faluırség egyesület a 
forgalom irányításában vett részt, valamint a rádiótelefont kölcsön adták a zökkenımentes forgalom 
irányításának céljára a verıcei polgárıröknek. A mi dolgunk az volt, hogy Kismaroson a 
Csattogóvölgy fele vezetı utat járhatóvá tegyük, ha a 12 sz. fıközlekedési úton esetleg nem lehet 
átmenni Kismarosról Verıcére, azt lezárják. Szerencsékre csak 30 cm-es átfolyás volt néhány óráig és 
így nem zárta el Szokolyát, Kóspallagot, Szobot, Zebegényt, Letkést és Márianosztrát az árvíz. 
Folyamatosan kapcsolatot tartottam a Magyar Közút kijelölt szakemberével, Verıce és Kismaros 
polgármesterével, a helyi védelmi bizottság elnökével. Az összefogás és a segítıkészség meg volt a 
szokolyai emberekben, elsısorban Kismaroson végeztek komoly védekezési munkát. 
Agócs Iván képviselı úr: amennyiben lezárták volna a 12-es utat akkor a Szokolyai Faluırség 
egyesület szervezésével történt volna a csattogóvölgyi forgalomirányítás, polgármester úrral történt 
egyeztetés alapján felkészültünk rá. 
Révész képviselı úr: én is szerveztem egy csapatot és Lucza képviselı úrékat is többször láttam ott 
dolgozni. Javaslom a szóbeli beszámoló elfogadását. 
 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot:  
Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadja a polgármester szóbeli elıterjesztését a dunai árvíz 
Szokolyát érintı intézkedésekrıl. 
Határidı: azonnal 
 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 6 igen szavazattal elfogadta az 
elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
55./2013. (06.19.)sz. Kt Határozat 
Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadja a polgármester szóbeli elıterjesztését a dunai árvíz 
Szokolyát érintı intézkedésekrıl. 
Határidı: azonnal 
 

- Rendszeres pénzügyi beszámoló minden testületi ülésre. 
 

Polgármester úr átadja a szót Lucza képviselı úrnak. 
Lucza Gergely képviselı: azt szeretném kérni, hogy minden képviselı-testületi ülésen, napirend elıtt 
kapjunk egy pénzügyi tájékoztatót az önkormányzat pénzügyi helyzetérıl 
Polgármester: a következı testületi ülésen beszámolunk az elızı héten készített lejárt határidejő 
számlák értékérıl valamint a számláinkon lévı összegekrıl. 
Lucza képviselı: az összes fizetési kötelezettségrıl szeretném a tájékoztatást, és hogy ebbıl mennyi a 
lejárt határidejő számla összege. 
Polgármester: elég sok dolguk van most a kollégáknak még azt sem tudom, hogy a szabadságokat 
mikor tudjuk nekik kiadni. Elıször a lejárt esedékességő számlákról tudunk tájékoztatást adni. A teljes 
számlatartozást a rákövetkezı testületi ülésre tudjuk behozni. 
 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot:  
Szokolya Község  Képviselı-testület utasítja a polgármestert és a jegyzıt, hogy szeptember 17.-tıl a 
testületi üléseken az önkormányzat likvidításáról tájékoztassa a testületet. A tájékoztatásnak 
minimálisan tartalmaznia kell a szállítói tartozásokat, a számlákon lévı összegeket, valamint a 
hitelállomány változását. 
Határidı: 2013. 09. 17. és folyamatos 



Felelıs: polgármester és jegyzı 
 
 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 4 igen, 1 ellene 1 tartozkodó szavazattal 
elfogadta az elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
56./2013. (06.19.)sz. Kt Határozat 
Szokolya Község  Képviselı-testület utasítja a polgármestert és a jegyzıt, hogy szeptember 17.-tıl a 
testületi üléseken az önkormányzat likvidításáról tájékoztassa a testületet. A tájékoztatásnak 
minimálisan tartalmaznia kell a szállítói tartozásokat, a számlákon lévı összegeket, valamint a 
hitelállomány változását. 
Határidı: 2013. 09. 17. és folyamatos 
Felelıs: polgármester és jegyzı 
 
- a királyréti parkolással kapcsolatos probléma megtárgyalása. Elıadó: Lucza Gergely képviselı 
Polgármester úr átadja a szót a Jegyzı úrnak. 
Együd Bertalan jegyzı: 
Elmondja a Képviselı-testületnek, hogy 2013. június 10-én Lucza Gergely képviselı úr e-mailben 
tájékoztatást kért a Királyréten történı parkolási díj szedésével kapcsolatban. A tájékoztatás kérés 
581/2013 iktatószámon iktatásra került, majd megkereste a jegyzı úr és az adós kolléga a Börzsöny 
2020 Kft-t. A Kft. bemutatta a szerzıdését az Ipoly Erdı Zrt.-vel, továbbá bemutatta az alapító 
okiratát, illetve a NAV-nál történı bejegyzését arra vonatkozóan, hogy parkolási díj szedésére 
jogosult. A beszedett díjak után a Börzsöny 2020 Kft. adót fizet. 
Polgármester úr tájékoztatta a képviselıket arról, hogy İ is érdeklıdött az üggyel kapcsolatban és a 
tájékoztatóval egyet ért.  
Ezután megkérdezte Lucza Gergely képviselı urat, hogy a tájékoztatást elfogadja-e.  
Lucza Gergely képviselı úr: A tájékoztatást elfogadom és köszönöm. 
 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot:  
Szokolya Község  Képviselı-testülete elfogadja Együd Bertalan jegyzı tájékoztatását az Ipoly Erdı 
Zrt. parkolási díj ügyével kapcsolatban. (581/2013 sz. ügyirat) 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs : jegyzı 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 6 igen, 0 ellene 0 tartózkodó szavazattal 
elfogadta az elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
57./2013. (06.19.)sz. Kt Határozat 
Szokolya Község  Képviselı-testülete elfogadja Együd Bertalan jegyzı tájékoztatását az Ipoly Erdı 
Zrt. parkolási díj ügyével kapcsolatban. (581/2013 sz. ügyirat) 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs : jegyzı 
 

- Tájékoztatás Viski János újratemetésével kapcsolatban 
/Szóbeli/ 
 



Polgármester úr felkéri Marton Zsolt képviselı urat, hogy Viski János újratemetésének szervezésérıl 
tájékoztassa a T. Képviselı-testületet. 
Marton Zsolt képviselı úr, a szervezı bizottság elnöke: tárgyaltunk Nagy Sándor gondnok úrral és 
nem megállapodást vagy szerzıdést szeretnének kötni az önkormányzattal, hanem döntésük alapján a 
Református Egyházközség szeretné felajánlani Viski János és felesége hamvainak végsı elhelyezésére 
a díszsírhelyet. A hamvak és a síremlék már itt van a ravatalozóban, egyház sírhely felajánlása után 
elkezdıdhet a síremlék újraépítése. 
Lakati Balázs alpolgármester: úgy gondolom, hogy a Református Egyházközségen túl a Lakati-Szabó 
családnak is meg kell köszönni a sírhely felajánlását.  
Marton Zsolt: A 2013. szeptember 13-i tervezett síremlékavatásnak nem lesz akadálya.  
Kérem tájékoztatóm szíves elfogadását. 
 
Polgármester úr szavazásra elıterjeszti a következı határozati javaslatot: 
 Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadja Marton Zsolt képviselı úr szóbeli tájékoztatását Viski 
János szokolyai születéső festımővész újratemetésével kapcsolatban. 
Határidı: azonnal 
 
Polgármester úr megállapítja, hogy a jelenlévı 6 képviselı 6 igen szavazattal elfogadta az 
elıterjesztett határozati javaslatot. 
 
58./2013. (06.19.)sz. Kt Határozat 
Szokolya Község Képviselı-testülete elfogadja Marton Zsolt képviselı úr szóbeli tájékoztatását Viski 
János szokolyai születéső festımővész újratemetésével kapcsolatban. 
Határidı: azonnal 
 
 
Egyéb észrevétel nem lévén a polgármester bezárja a testületi ülést. 

Az ülés véget ért: 19.30 .órakor 
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